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P R O T O K Ó Ł  NR XLIII/13 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 27 marca 2013 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Jana Medyńskiego 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 14. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1. Ogrodnik Andrzej - Burmistrz Kożuchowa  

2. Żyrolis Adam   - Zastępca Burmistrza Kożuchowa 

3. Piotrowska Jolanta  - Skarbnik Gminy 

4. Szczepankiewicz Katarzyna - Radca Prawny UM 

5. Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 12.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Medyński 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał proponowany porządek 

obrad, który przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Informacja na temat funkcjonowania obecnego systemu dożywiania dzieci w szkołach 

podstawowych z terenu Gminy Kożuchów i Samorządowym Gimnazjum w Kożuchowie.  

5. Funkcjonowanie PUK Uskom: 

- zarząd nieruchomościami 

- zarząd targowiska i zamierzenia dotyczące poprawy jego funkcjonalności. 

- funkcjonowanie oczyszczalni ścieków, wodociągów i wysypiska odpadów – plany 

remontowe  

i inwestycyjne. 

- zarządzanie cmentarzami na terenie Gminy. 
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6. Fundusz Sołecki na rok 2014 – podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości; /numer druku XLIII /1/13/ 

b/  wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2013 r. /numer druku XLIII /2/13/ 

c/ wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości jako aport do spółki gminnej; /numer 

druku XLIII /3/13/ 

d/ przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska Gospodarki 

Wodnej w Zielonej Górze; /numer druku XLIII/6/13/ 

e/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 r.; /numer druku XLIII/7/13/ 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XLII. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o rozpatrywanie  

w punkcie 6 porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy środków finansowych stanowiących fundusz sołecki; 

/numer druku - XLIII/5/13/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie  

w punkcie  7 lit. f porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2013 – 2020; /numer druku 

XLIII/8a/13/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Informacja na temat funkcjonowania obecnego systemu dożywiania dzieci w szkołach 

podstawowych z terenu Gminy Kożuchów i Samorządowym Gimnazjum w Kożuchowie.  

5. Funkcjonowanie PUK Uskom: 

- zarząd nieruchomościami 

- zarząd targowiska i zamierzenia dotyczące poprawy jego funkcjonalności. 
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- funkcjonowanie oczyszczalni ścieków, wodociągów i wysypiska odpadów – plany 

remontowe  

i inwestycyjne. 

- zarządzanie cmentarzami na terenie Gminy. 

6. Fundusz Sołecki na rok 2014 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wyodrębnienie w budżecie gminy środków finansowych stanowiących fundusz sołecki; 

/numer druku - XLIII/5/13/ 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości; /numer druku XLIII /1/13/ 

b/  wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2013 r. /numer druku XLIII /2/13/ 

c/ wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości jako aport do spółki gminnej; /numer 

druku XLIII /3/13/ 

d/ przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska Gospodarki 

Wodnej w Zielonej Górze; /numer druku XLIII/6/13/ 

e/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 r.; /numer druku XLIII/7/13/ 

f/ zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów 

na lata 2013 – 2020; /numer druku XLIII/8a/13/ 

8. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr XLII. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. / za – 14/ 
 

Do pkt.2. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac 

Burmistrza między sesjami./Sprawozdanie w załączeniu./ 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu zapytał czy planowany 

jest zwrot kosztów wykonania przydomowej oczyszczalni ścieków w przypadku 

wykonania jej we własnym zakresie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że na chwilę obecną takiej 

możliwości nie ma, co nie wyklucza możliwości podjęcia przez Radę Miejską uchwały  

o dofinansowaniu takich działań. Dodał, że w tej sprawie powinno odbyć się odrębne 

spotkanie.  
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Do pkt.3. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie wniosków  

i interpelacji w formie ustnej lub pisemnej. Ponowił, interpelację dot. monitoringu  

w zakresie przedstawienia następujących danych za 2012 rok: 

a/ Ile i jakie naruszenia prawa stwierdzono w oparciu o zapisy z monitoringu. 

b/ Ile osób pociągnięto do odpowiedzialności za naruszenie prawa /w powiązaniu  

z pkt a/ i jakiego rodzaju konsekwencje. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że w chwili obecnej 

monitoring służy do rejestracji zdarzeń. 50% poniesionych kosztów, to koszty związane  

z awariami. Analizowana jest możliwość odstąpienia od dzierżawienia kanałów 

telekomunikacji i przejście na przesył radiowy. Koszt spięcia wszystkich kamer wynosi 

ok. 25 000 złotych. Analizowana jest również rozbudowa sieci monitoringu m.in. o teren 

stadionu, parku a także obiektów oświatowych. Do zadania należy przygotować się 

finansowo.  

Jelinek Marcin – radny, poinformował, że na jego stronę internetową wpłynęły pytania 

od mieszkańców, które składa w formie interpelacji. Odczytał pytania. /Pytania  

w załączeniu./ 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że w sprawie 

mieszkania przy ul. Traugutta została zlecona ocena techniczna sposobu użytkowania  

i ocena stanu technicznego.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że nie ma nic przeciwko akcji 

prowadzonej przez radnego M. Jelinka, ale na połowę z zadawanych pytań radny jest  

w stanie odpowiedzieć osobiście. Poprosił o nie zarzucanie urzędników pytaniami, 

ponieważ muszą wykonywać bieżące zadania. Poprosił o rozwagę przy zadawaniu pytań. 

Zapewnił, że zarówno radny, jak i mieszkaniec może bezpośrednio zadać pytanie 

pracownikowi i na pewno uzyska odpowiedź. 

Jelinek Marcin – radny, zwrócił uwagę, że mieszkańcy kierują te pytania do Burmistrza. 

Stwierdził, że z informacji uzyskanych z Zarządu Dróg Wojewódzkich wynika, że na 

początku października 2012 roku Zarząd informował Urząd, iż zatoczki w miejscowości 

Studzieniec nie będą wykonywane natomiast na sesji w dniu 31 października 2012 roku 
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Burmistrz informował, że dokumentacja na wykonanie zatok została zlecona do 

wykonania. Zapytał na czym polega problem. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa,  stwierdził, że problem polega na tym, że  

w chwili obecnej w ZDW nie pracuje już Pani Dyrektor Staruch. 

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy na sesji w październiku Burmistrz miał 

świadomość, że dokumentacja nie będzie wykonywana. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że w związku z podziałem 

kompetencji Burmistrz Kożuchowa nie czyta wszystkiej korespondencji wpływającej do 

Urzędu, natomiast prowadzi rozmowy z zarządcami dróg powiatowych i wojewódzkich. 

Jeżeli uzyskał przyrzeczenie zastępcy dyrektora, iż zadanie będzie realizowane przy 

współfinansowaniu Gminy, to takiej informacji udzielił na sesji. Ta i inne sprawy będą 

poruszane ponownie na spotkaniu w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w miesiącu 

kwietniu. 

Jelinek Marcin – radny, odczytał pytanie mieszkańca kierowane do Przewodniczącego 

Rady Miejskiej dotyczące obniżenie pensji Burmistrzowi Kożuchowa. /Pytanie  

w załączeniu./ 
 

Do pkt.4. 

Kalinowska Urszula – Kierownik OPS w Kożuchowie, przedstawiła informację na 

temat funkcjonowania obecnego systemu dożywiania dzieci w Gminie Kożuchów. 

/Informacja w załączeniu./ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, dlaczego Spółdzielnia 

Socjalna „Eden” dostarcza posiłki skoro przetarg nie został rozstrzygnięty. 

Kalinowska Urszula – Kierownik OPS w Kożuchowie, wyjaśniła, że w lutym Urząd 

Miejski ogłosił konkurs na dożywianie. W trakcie konkursu okazało się, że Spółdzielnia 

Socjalna „Eden” nie może ze względów proceduralnych dożywiać dzieci. W związku  

z tym Spółdzielni zlecono dożywiane dzieci w lutym i marcu.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapytał, w jaki 

sposób typuje się członków do komisji konkursowej. Przedstawił tok postępowania 

związany z wyłonieniem podmiotu, który realizowałby zadanie, poprosił o wyjaśnienia. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że w Komisji muszą brać udział 

przedstawiciele organizacji pozarządowych. Osoby, które pracowały w Komisji zgłosiły 

swój akces. Wyjaśnił, że kiedy ogłoszony został konkurs okazało się, że dotacji nie może 
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udzielać OPS w Kożuchowie, dlatego konkurs ogłosiła Gmina. Konkurs był realizowany 

ponieważ obrót każdego przedsiębiorstwa przekraczający 150 000 złotych obliguje do 

odprowadzania podatku Vat, dlatego chcieliśmy tego uniknąć. Dopiero, kiedy pojawiły 

się nowe elementy pracy Spółdzielni Socjalnej, która poszukuje nowych rynków pracy 

podjęto decyzję, że ogłoszony będzie przetarg. Do chwili rozstrzygnięcia zlecono 

gotowanie posiłków Spółdzielni Socjalnej „Eden”. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poinformował, 

że Dyrektor Gimnazjum w Kożuchowie bardzo pochlebnie wyraża się na temat jakości 

posiłków. Zauważył, że został ogłoszony otwarty konkurs ofert. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że konkurs został unieważniony 

zarządzeniem Burmistrza Kożuchowa. Natomiast OPS w Kożuchowie ogłosił przetarg. 

Dodał, że OPS w Kożuchowie finansuje również obiady dzieci z Gminy, które 

uczęszczają do szkół poza Gminą. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o opinię Dyrektorów szkół. 

Maślankowska Elżbieta– Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Kożuchowie, 

powiedziała, że w chwili obecnej szkoła nie ma informacji dot. dożywiania, gdyby nie 

decyzje przynoszone przez rodziców szkoła nie wiedziałaby, kto z tych posiłków ma 

korzystać. W szkole 115 dzieci korzysta z obiadów finansowanych przez OPS  

w Kożuchowie. Stwierdziła, iż dzieci narzekają, że obiady są jednodaniowe. Z jakości 

obiadów dzieci są zadowolone. Zgłaszane uwagi przekazywane są do wykonawcy.   

Gaczyńska Katarzyna– Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Kożuchowie, 

powiedziała, że dzieci w szkole szybko zaadaptowały się do nowych warunków. 

Początkowo było więcej uwag dot. posiłków. W chwili obecnej posiłki są smaczne, 

dzieci chętnie jedzą. Dodała, że dla dzieci starszych porcje są zbyt małe. 

Pleśnierowicz Bogumiła– Szkoła Podstawowa w Mirocinie Dolnym, poinformowała, że 

z przeprowadzonych rozmów wynika, iż dzieci są zadowolone z posiłków.  Dzieci 

zgłaszają że posiłki mogłyby być dwudaniowe, a także zwracają uwagę na brak kompotu. 

Zwróciła uwagę, że wkładka w zupie jest zbyt duża i dzieci nie mogą sobie z tak dużym 

kawałkiem poradzić. W szkole z posiłków korzysta 26 dzieci oraz troje dzieci na wniosek 

Dyrektora szkoły. 
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Miśkiewicz Dariusz– Dyrektor Samorządowego Gimnazjum w Kożuchowie, 

powiedział, że w szkole z obiadów korzysta 32 uczniów. Nie ma uwag do obiadów. 

Uczniowie są bardzo zadowoleni. 

Pinczewska Małgorzata– Prezes Spółdzielni Socjalnej „Eden”, zapewniła, że jest  

w stałym kontakcie z Dyrektorami szkół. Wszelkie problemy na bieżąco są 

rozwiązywane. Zapewniła, że dobro dzieci jest najważniejsze. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał, 

dlaczego posiłki są jednodaniowe. 

Kalinowska Urszula – Kierownik OPS w Kożuchowie, stwierdziła, że do takiego 

działania zmusiły względy ekonomiczne. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, stwierdził, że 

na posiłek przeznaczane jest 5 zł. 

Kalinowska Urszula – Kierownik OPS w Kożuchowie, poinformowała, że głównym 

kryterium przetargu jest cena. Dodała, że ze środków na dożywianie OPS przyznaje 

również zasiłki na zakup żywności.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zaapelował, 

aby cena nie była głównym kryterium przy rozstrzyganiu przetargu. Zapytał czy szkoły 

przystąpiły do programu „Owoce w szkole”. 

Maślankowska Elżbieta– Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 w Kożuchowie, 

powiedziała, że raz w tygodniu przywożone są zapakowane owoce. Szkoła korzysta  

z programu „Mleko w szkole”. 

Gaczyńska Katarzyna– Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Kożuchowie, 

poinformowała, że w szkole  dzieci korzystają z obu programów. 

Pleśnierowicz Bogumiła– Szkoła Podstawowa w Mirocinie Dolnym, poinformowała, że 

w szkole dzieci korzystają z obu programów. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że można było ująć w specyfikacji przetargowej, iż 

obiady powinny być dwudaniowe. 

Kalinowska Urszula – Kierownik OPS w Kożuchowie, zapewniła, że mimo, iż posiłki 

są jednodaniowe to spełniają kryterium kaloryczności ujęte w przetargu. 

Gaczyńska Katarzyna– Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Kożuchowie, zwróciła 

uwagę, że Spółdzielnia Socjalna daje pracę kobietom z naszej Gminy, dlatego wszystkim 

powinno zależeć, aby to Spółdzielnia „Eden” przygotowywała posiłki dla dzieci z Gminy 
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Kożuchów. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przychylił się do wypowiedzi radnego 

H. Zielińskiego. Zaapelował, aby brane były pod uwagę inne kryteria poza ceną. 

Kalinowska Urszula – Kierownik OPS w Kożuchowie, uzupełniła, że jeżeli firma 

zaproponuje zbyt niską cenę przetarg może zostać unieważniony. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, powiedział, że w specyfikacji przetargowej należy ująć 

zapisy mówiące o tym, iż obiady powinny być dwudaniowe. Uzasadnił, że starsze dzieci 

powinny dostawać większe porcje. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że nie ma nic przeciwko temu, 

aby obiady składały się z dwóch dań, ale będzie wiązało to się z koniecznością 

większego dofinansowania z budżetu Gminy. 

Pinczewska Małgorzata– Prezes Spółdzielni Socjalnej „Eden”, uzupełniła, że raz  

w tygodniu oprócz obiadu dzieci otrzymują owoc, drożdżówkę lub batonik. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, stwierdził, że 

jeżeli z budżetu przeznaczymy większą kwotę dofinansowania, wzrośnie cena posiłku 

wówczas może okazać się, że rodziców, którzy ponoszą całą odpłatność nie będzie stać 

na wykupienie obiadów. 
 

Do pkt.5. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, przedstawił informację nt. funkcjonowania 

PUK Uskom. /Informacja w załączeniu./ 

Perdian Halina – radna, zapytała ile ton śmieci zostało przywiezionych na wysypisko. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, stwierdził, że nie jest w stanie odpowiedzieć na 

to pytanie.  

Perdian Halina – radna, zapytała, jaką kwotę firma z tego tytułu uzyskała i co zamierza 

za nią kupić. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, stwierdził, że jest to tajemnica handlowa,  

a kwota uzyskana najprawdopodobniej zmniejszy straty Spółki. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej, 

przypomniał, że składał interpelację dot. zlikwidowania skarpy przy cmentarzu. Zapytał 

czy prace zostaną wykonane. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, stwierdził, iż Spółka zarządza cmentarzami  

a nie drogami w Gminie. 
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Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miejskiej,  

skierował pytanie do Burmistrza Kożuchowa. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział, że w chwili obecnej nie ma 

środków w budżecie na wykonanie zadania. W pierwszej kolejności będą wykonywane 

drogi prowadzące do zabudowań mieszkalnych. 

Jelinek Marcin – radny, poprosił o informację dot. przejęcia zarządzania cmentarzami 

przez PUK Uskom. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że Gmina jest gotowa do 

przekazania cmentarzy w zarządzanie, ale problemem jest brak środków niezbędnych do 

ich utrzymania. Tematowi będzie poświęcona debata, która planowana jest w miesiącu 

kwietniu. 

Tarbaj Tadeusz – Sołtys Sołectwa Książ Śląski, zwrócił uwagę, że w Książu Śląskim 

podłączano do sieci nowy budynek i pozostawiono nawiertkę ok. pół metra nad drogą, co 

jest utrudnieniem dla pojazdów korzystających z drogi. Poprosił o fachowe wykonanie 

prac. W innym miejscu firma Uskom po wykonaniu prac zasypała wykop w który 

wjechała ciężka śmieciarka innej firmy, która już nie mogła stamtąd wyjechać. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, zapytał czy sołtys jest pewien, że prace 

wykonywało PUK Uskom. Dodał, że przyłącza, głównie wykonują firmy prywatne. 

Zapewnił, że sprawdzi tą sprawę. 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zwrócił uwagę, że tylna brama 

na cmentarz jest cały czas otwarta. Poprosił o jej zamykanie. 

Drozdek Sławomir – radny, zapytał jaki jest termin wypowiedzenia umowy na wywóz 

śmieci i czy każdy mieszkaniec musi taką umowę wypowiedzieć. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, poinformował, że zgodnie z zawartymi 

umowami obowiązuje miesięczny okres wypowiedzenia. W chwili obecnej nie ma 

interpretacji prawnej dotyczącej konieczności wypowiedzenia umowy. 

Perdian Halina – radna, zapytała, kiedy zostanie ogłoszony przetarg na wywóz śmieci. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że przetarg zostanie 

ogłoszony w kwietniu. Otwarcie ofert nastąpi na koniec maja. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, które z zadań ujętych  

w wieloletnim planie rozwoju modernizacji sieci wodociągowej, który był podstawą do 
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ustalenia stawek za wodę i odprowadzenie ścieków, zostały wykonane. Na jakim etapie 

jest wykonanie dokumentacji remontowej wieży ciśnień. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, zapewnił, że dokumentacja jest na ukończeniu. 

Wymieniono część hydrantów i zasuw. Zrealizowano zadanie związane z wymianą sieci 

azbestowej w miejscowości Studzieniec. Zapewnił, że złożone zostanie sprawozdanie  

z realizacji planu.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy wykonano otwór okienny 

i barierki w oczyszczalni ścieków. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, wyjaśnił, że zadanie jest w trakcie realizacji. 

Wykonano projekt, wpłynęły oferty od wykonawców, firma jest na etapie zlecania 

wykonania prac. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy wykonano modernizację 

oczyszczalni ścieków w miejscowości Studzieniec. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, zapewnił, że zadanie zostało zrealizowane. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy wykonano częściowy 

remont stacji uzdatniania wody w Gminie. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, zapewnił, że zadanie został zrealizowane. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zwrócił uwagę, że sprawozdanie  

z realizacji planu powinno być przedstawione przed ewentualnym złożeniem wniosku  

o podniesienie taryf za wodę i odprowadzanie ścieków. 

Szczęsny Marcin – Prezes PUK Uskom, zapewnił, że sprawozdanie zostanie 

przedstawione Radzie Miejskiej. Zapewnił, że nie planuje podwyżek cen wody, ale 

ustawodawca określił zasady na których ceny mają być ustalane. Stwierdził, iż chce 

postępować zgodnie z prawem. Przypomniał, że w 2012 roku firma zapłaciła ok. 430 000 

zł. podatku od nieruchomości, natomiast w roku 2013 musi zapłacić 490 000 zł.  

W pierwszym roku pełnienia funkcji porządkował spółkę pod względem finansowym. 

Zmniejszono zatrudnienie, zwiększono przychody. W 2012 roku odnotowano stratę 

mniejszą niż w roku 2011. Nadmienił, iż jest to kwota liczona w milionach. Podwyżka 

umożliwiła uzyskać płynność finansową oraz ruszenie z modernizacjami. M.in. 

wykonano remont dachu, ponownie podłączono budynek do ogrzewania. Zapewnił, że 

analizowane są koszty na podstawie, których ustalane są stawki za wodę i odprowadzanie 

ścieków. 
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Do pkt.6. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków finansowych 

stanowiących fundusz sołecki. /numer druku - XLIII/5/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków finansowych 

stanowiących fundusz sołecki. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za - 13, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 1, nie głosowało – 0/ 
 

Do pkt.7.lit.a. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości. /numer druku XLIII 

/1/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości;  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za - 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, 

nie głosowało – 0/ 
 

Do pkt.7.lit.b. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2013 r. /numer druku 

XLIII /2/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wprowadzenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kożuchów w 2013 r.. 
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Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. / za - 13, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 1, nie głosowało – 0 
 

Do pkt.7.lit.c. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości jako aport do spółki gminnej. 

/numer druku XLIII /3/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości jako aport do spółki gminnej. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. / za - 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, 

nie głosowało – 0/ 
 

Do pkt.7.lit.d. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze. /numer druku XLIII/6/13/ 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poinformował, 

że Komisja Rewizyjna badała dokumentację dotyczącą programu usuwania azbestu. 

Protokół kontroli znajduje się w biurze Rady Miejskiej. Dodał, że zadanie jest bardzo 

duże w związku z tym należy wcześnie ogłosić przetarg.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za - 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0, 

nie głosowało – 0/ 
 

Do pkt.7.lit.e. 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 r. /numer druku 

XLIII/7a/13/ 
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Jelinek Marcin – radny, zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały nie został ujęty wniosek 

formalny, który zgłoszony został na sesji w dniu 27 marca br. Poprosił o opinię radcę 

prawnego. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że wniosek wpłynął  

a odpowiedzią na niego jest projekt budżetu. Głosowanie nad projektem będzie 

głosowaniem najdalej idącym. 

Szczepankiewicz Katarzyna - Radca Prawny UM, wyjaśniła że art. 68 ust. 2 ustawy  

o samorządzie gminnym wskazuje, że wójtowi gminy przysługuje wyłączne prawo 

zgłaszania propozycji zmian w budżecie gminy.  

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, przypomniała, że na sesji informowała, iż 

wniosek będzie rozpatrywany w m-cu czerwcu. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, iż szanuje prawo, ale z tego wynika, że radni są 

tylko od „podnoszenia ręki”. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zgodził się z wypowiedzią radnego  

M. Jelinka. Przedstawił analizę procesu rozstrzygnięcia konkursu. Stwierdził, że skoro 

została wybrana komisja konkursowa, która obrała kryteria rozstrzygnięcia, to należało 

się do nich stosować. Kwoty zaproponowane przez członków Komisji były do 

zaakceptowania. Natomiast weryfikacja, która nastąpiła po rozstrzygnięciu wprowadziła 

zmiany i dlatego nie dziwi się, że UKS IPPON zwrócił się z uwagami. Zauważył, że  

w stosunku do propozycji komisji UKS IPPON zmniejszono kwotę w sposób znaczny. 

Poprosił o deklarację, iż w połowie roku Klubowi zostaną przekazane dodatkowe środki. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że komisja operowała kwotą 

globalną, ale w budżecie kwota ta została podzielona na dwie części. Członkowie komisji 

przydzielili środki przeznaczone dla innej grupy. Docelowo mogłoby tak zostać, ale 

wiązałoby się to z koniecznością wprowadzenia zmian w budżecie na kolejnej sesji RM. 

Dlatego też proponował, aby środki przekazać w czerwcu po rozstrzygnięciu przetargów. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, iż po podliczeniu kwoty 

przydzielonej przez komisję i kwoty przydzielonej przez Burmistrza okazało się, że 

różnica wynosi 180 zł. wynika z tego, ze środki nie zostały zabrane z innej grupy. 

Podtrzymał swoje stanowisko. Stwierdził, że szukano środków dla KS „Korona” 

uszczuplając środki pozostałych klubów. 



14 

 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że podział dotyczył środków 

przeznaczonych na sport w zakresie organizacji pożytku publicznego i organizacji 

pozostałych. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, iż korekta została 

wykonana nieprawidłowo. 5 788 zł. dodatkowo przydzielona została KS „Korona”  

z czego 3 750 zł. zabrano UKS IPPON. 

Drozdek Sławomir – radny, poinformował, że jako członek komisji konkursowej nie 

został poinformowany o tym, że kwota 124 000 ma być podzielona na organizacje 

pożytku publicznego i pozostałe, dlatego środki zostały rozdzielone zgodnie z ustalonymi 

kryteriami.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że nie ma takiego podziału, 

ponieważ w jednym i drugim przypadku jest to kwota ok. 124 000 zł. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zaproponował oddanie głosu Naczelnikowi 

Wydziału OKSiZ Pani A. Ćwiklik – Kowalskiej, która wyjaśni jak środki były zapisane 

w budżecie i jaka korekta musiałaby nastąpić. Dodał, iż sam czuje się niezręcznie, 

ponieważ taką informację otrzymał od pracowników Urzędu w związku z tym takiej 

korekty dokonał. 

Kowalska – Ćwiklik Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, wyjaśniła, że w budżecie 

zostały zapisane środki na organizacje pożytku publicznego i pozostałe stowarzyszenia. 

W grupie organizacji pożytku publicznego znajduje się KS „Korona” i KS Karate 

KYOKUSIN.  Na tą grupę zaplanowano 87 000 zł. na pozostałe organizacje 

zaplanowano 27 000 zł. KS „Korona” przyznano 83 000 zł natomiast KS Karate 

KYOKUSIN otrzymał 4000 zł.. Poinformowała, że protokoły z posiedzenia komisji wraz 

z zapisami w budżecie przedstawiła Burmistrzowi. Konieczność wprowadzenia zmian do 

budżetu Gminy wiązałoby się z opóźnieniem podpisania umów, a w efekcie nie 

zakwalifikowaniem części wydatków poniesionych przez Kluby. Dlatego należało 

wybrać mniejsze zło. Dodała, że do końca nie można przewidzieć ile organizacji pożytku 

publicznego przystąpi do konkursu. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, iż źle się stało, że 

członkowie Komisji nie zostali poinformowani o tym, że mają dwie pule środków do 

podziału. 
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Kowalska – Ćwiklik Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, stwierdziła, iż nie wiedziała, 

że radni nie wiedzą jak budżet jest skonstruowany. Zapewniła, że następnym razem 

udzieli takiej informacji. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przypomniał, 

iż Burmistrz proponował pomoc w zakresie przewozu zawodników na zawody. 

Przypomniał również o propozycji pomocy ze środków zaplanowanych w budżecie Rady 

Miejskiej. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, iż mniejszym złem byłoby przesunięcie środków 

pomiędzy paragrafami. Zwrócił uwagę, że podobna dyskusja miała miejsce w ubiegłym 

miesiącu. Złożono konkretny wniosek a dziś wracamy do punktu wyjścia. Należy 

Zastanowić się czy radni podejdą do projektu uchwały w taki sposób, że zostanie 

odrzucony do momentu wprowadzenia środków do budżetu. Stwierdził, że jeżeli został 

złożony wniosek, to należy dążyć do tego, aby te środki znalazły się w budżecie.  

Kowalska – Ćwiklik Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, nawiązując do wypowiedzi 

radnego M. Jelinka stwierdziła, że słusznie zauważył, iż to radni uchwalają budżet który 

realizuje Burmistrz. Dodała, że żadna z organizacji nie otrzymała 100% środków o które 

wnioskowała. Konkurs ofert nie jest formą wsparcia pokrywającą całość kosztów 

działalności. Każda organizacja ma prawo wystąpić o środki do Starostwa Powiatowego, 

Marszałka Województwa i Ministra Sportu. Gmina nie jest jedynym sponsorem 

działalności stowarzyszeń. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapewnił, że gdyby był świadomy 

podziału, to na pewno nie głosowałby „za”. Stwierdził, iż zbyt duże środki przeznaczane 

są na KS „Korona”. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, jeszcze raz zwrócił się o zaczekanie na 

rozstrzygnięcie przetargów. Jeżeli uzyskane zostaną oszczędności to w m-cu czerwcu 

środki zostaną przekazane. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił przedstawicieli UKS IPPON, 

aby byli bardziej widoczni i uczestniczyli w imprezach organizowanych na terenie 

Gminy. 

Zakrzewski Bronisław – radny, zapytał o jaką kwotę wnioskował UKS IPPON. 

Sawicki Grzegorz – UKS IPPON, poinformował, że Klub występował o kwotę ok.  

50 000 zł. wyjaśnił, że środki miały być przeznaczone na zakup własnej maty. 



16 

 

Zakrzewski Bronisław – radny, poinformował, iż w roku 2011 Klub występował  

o kwotę 10 000 zł. zapytał jaka jest przyczyna takiego wzrostu.  

Kurpas Marek  – UKS IPPON, przypomniał, iż w roku 2011 w pierwszym etapie Klub 

otrzymał 2000 zł. mimo że wnioskował o 10 000 - 12 000 zł. Kiedy dowiedzieli się, że 

Klub ma otrzymać 2000 zł udali się na rozmowę do Burmistrza. W związku z tym, że 

jeden z Klubów nie przystąpił do rozgrywek Burmistrz przekazał dodatkowe 8 000 zł. 

zapewniając, że w przyszłym roku subwencja będzie wyższa i zapewnił, że Klub będzie 

mógł zakupić matę. Nie miał być to wydatek jednoroczny, bo Klub zdaje sobie sprawę, 

że są to duże koszty, dlatego zaproponowali rozłożenie zakupu na 2 – 3 lata. W roku 

bieżącym Klub wnioskował o 50 000 zł., ale we wniosku zawarł wszystkie potrzeby. 

Zakrzewski Bronisław – radny, stwierdził, że na zakup maty należy poszukać sponsora. 

Zapytał czy Klub wystąpił o środki do Szkolnego Związku Sportowego. 

Sawicki Grzegorz – UKS IPPON, zapewnił, że poszukują środków z różnych źródeł. 

Klub przystąpił do organizacji Młodzi – Młodym korzystając z 1% odpisu. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, złożył 

wniosek formalny o zakończenie dyskusji w tej sprawie i podjęcie uchwały. 

Wniosek został przyjęty większością głosów /za – 8, przeciw – 4, wstrzymujące – 2/ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, iż przykre  

i nieprzyjemne jest to, że odpowiedź do radnych oparta była na paragrafach. Odebrał to 

jako lekceważenie radnych. Poprosił, aby pamiętać o tym że może przyjść taki dzień, że 

zabraknie quorum lub zabraknie głosów przy ważnych zmianach budżetowych wówczas 

okaże się czy wnioski będą odpowiadane paragrafami, czy też będziemy rozmawiać 

normalnie. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 r. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. / za - 11, przeciw – 3, wstrzymało 

się – 0, nie głosowało – 0/ 
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Do pkt.7.lit.f. 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2013 – 

2020. /numer druku XLIII/8a/13/ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2013 – 2020.  

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. / za - 10, przeciw – 3, wstrzymało 

się – 1, nie głosowało – 0/ 
 

Do pkt.8. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr XLII został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 
 

Do pkt.9. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przypomniał o składaniu oświadczeń 

majątkowych. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poprosił, aby 

w specyfikacji przetargowej na wykonanie prac porządkowych na cmentarzu wojennym 

ująć renowację tabliczek i naprawę obelisków. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że uzgodnienia w tej 

sprawie trwają. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, poprosił aby, w przypadku gdyby pojawiły się 

dodatkowe środki, pamiętać o organizacjach związanych  z kulturą.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał 

dlaczego Sołtysi nie dostają dodatkowych środków za opiekę nad świetlicami wiejskimi. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział, że środki muszą być 

zabezpieczone w budżecie. Na chwilę obecną takich środków nie ma. Zapewnił, że 

środki na ten cel będą zabezpieczone. Wówczas podpisane zostaną stosowne dokumenty. 

Poprosił o chwilę cierpliwości. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał, 

czy otrzymają wynagrodzenie z wyrównaniem od chwili przejęcia świetlic. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał, że to za jego kadencji sołtysi 

w sposób znaczny zostali docenieni finansowo. W poprzednich kadencjach sołtysi 

otrzymywali diety w wysokości 40 zł. za udział w sesji. W chwili obecnej dieta nie jest 
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uzależniona od obecności na sesji a najniższa dieta wynosi 150 zł. Jeszcze raz poprosił  

o cierpliwość. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, 

stwierdził, iż myślał, że jeżeli prowadzone są rozmowy z sołtysami, to proces związany  

z finansami jest zakończony. Stwierdził, iż sołtysi są oburzeni. Zapytał, jaki będzie 

dalszy los budynku po szkole podstawowej w Broniszowie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że w dalszym ciągu poszukiwane 

są rozwiązania. Środki przeznaczone przez Wojewodę kierowane są wyłącznie na 

poprawę istniejących domów samopomocy. W związku z tym nie można skorzystać ze 

środków na utworzenie nowego domu samopomocy. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

powiedziała, że szlak niebieski biegnący od ulicy Kraszewskiego do Bulina jest w bardzo 

złym stanie technicznym, ponieważ osoba która wywoziła drewno po wycince lasu 

zniszczyła drogę. Poprosiła o interwencję.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapytał kiedy ta droga została zniszczona. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

stwierdziła, iż mogło to mieć miejsce ok. 2 – 3 tygodnie temu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przypomniał, iż na ubiegłych sesjach 

prosił, aby takie sytuacje natychmiast zgłaszać do pracownika merytorycznego Urzędu. 

Po trzech tygodniach nie ma szans na wskazanie sprawcy. Zapewnił, że pracownicy 

zajmą się tą sprawą. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

poprosiła o zobowiązanie właściciela budynku położonego przy skrzyżowaniu ulic 

Rynek - Daszyńskiego do zabezpieczenia dachu ponieważ kula betonowa jest 

usadowiona na spękanym cokole co grozi osunięciem na ulicę. 

Zakrzewski Bronisław – radny, czy będzie powoływana Młodzieżowa Rada Miejska. 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapewnił, że dokumenty są 

przygotowane. Dodał, że zwróci się z zapytaniem do Burmistrza Kożuchowa w sprawie 

określenia czy w budżecie znajdą się środki finansowe na ten cel.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zwrócił uwagę, że koszty funkcjonowania Stowarzyszeń 

rosną, dlatego powinno się zwiększać przyznawane kwoty dotacji. Działania 

Stowarzyszeń promują Gminę Kożuchów.  
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Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał, 

czy do Urzędu Marszałkowskiego został złożony projekt dot. boiska. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że projekt zostanie złożony  

w dniu jutrzejszym. Poinformował, że trybuny na stadionie miejskim, decyzją Nadzoru 

Budowlanego, zostały wyłączone z użytkowania. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał, 

czy Związek Międzygminny przewiduje zmiany w regulaminie dotyczące rodzin 

wielodzietnych. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że Związek składa się z 13 

członków. Propozycja została złożona i będzie głosowana na najbliższym spotkaniu.   

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał, 

czy Gmina Kożuchów zaproponowała zmiany, czy też leży to wyłącznie po stronie 

Związku. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że na najbliższej sesji Rady 

Miejskiej będzie uchwalany regulamin utrzymania czystości i porządku w Gminie  

w zakresie dotyczącym Gminy Kożuchów.  Częścią tego regulaminu, jest regulamin 

Międzygminnego Związku „Eko – Przyszłość”. W związku z tym radni będą 

szczegółowo z nim zapoznani. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał, 

czy radni będą mogli wprowadzić swoje sugestie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że można wprowadzić zmiany do 

części dotyczącej Gminy Kożuchów. 

Kurpas Marek  – UKS IPPON, stwierdził, iż Klubu „nie widać” ponieważ nie jest  

w stanie zorganizować turnieju, a na imprezy organizowane przez Gminę nie są 

zapraszani. Odczytał list otwarty rodziców dzieci uczęszczających na zajęcia do UKS 

IPPON. /List w załączeniu./ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, podziękował za odczytanie listu. 

Przychylił się do jego treści. Nadmienił, iż czuje pewien niesmak ponieważ splot 

okoliczności i to o czym mówił Pan Przewodniczący P. Jagasek iż radnych nie informuje 

się o pewnych niuansach powoduje że Rada podejmuje decyzje wierząc w to, iż są to 

decyzje słuszne. Okazuje się, że należy być bardzo czujnym i uważającym na propozycje. 
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Należy przestać wierzyć we wszystko. Zwrócił się do Burmistrza Kożuchowa, iż ma 

nadzieję że do końca czerwca znajdą się środki na dofinansowanie Klubu.     

Kowalska – Ćwiklik Anna – Naczelnik Wydziału OKSiZ, odnosząc się do treści listu 

otwartego, nie zgodziła się z zapisami dotyczącymi pracowników Wydziału OKSiZ. 

Stwierdziła, że punktacja była subiektywna, UKS „IPPON” został porównany do Klubu 

Karate  któremu przyznała taką samą kwotę dofinansowania.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził,  że podczas dzisiejszej dyskusji 

padło wiele sformułowań i wiele zarzutów. Zauważył, że niektóre z nich nie powinny 

paść. Nadmienił, iż firma Zaset podpisała trójstronne porozumienie dotyczące 

strategicznego inwestora.   
 

Do pkt.10. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. 

Sesję zakończono o godzinie 16.00 

 

Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 

  

 Kinga Kukuć                            Jan Medyński 

 

 

 


